

Citrus Cleaner

en

Danger

Hazard statement

Causes serious eye damage. Causes skin irritation. May cause an allergic skin reaction.

Precautionary statement

Wear eye protection/face protection. Wear protective gloves. Avoid breathing mist or vapour. Contaminated work clothing should not be allowed out of the workplace. Wash thoroughly after handling. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. Immediately call a POISON CENTER/doctor.

IF ON SKIN: Wash with plenty of water. If skin irritation or rash occurs: Get medical advice/attention. Take off contaminated clothing and wash it before reuse. Specific treatment (see information on this label). Store away from incompatible materials. Dispose of contents/container in accordance with local/regional/national/international regulations.



fr-CA

Danger

Mention de danger

Provoque des lésions oculaires graves. Provoque des irritations cutanées. Peut provoquer une allergie cutanée.

Conseil de prudence

Porter une protection oculaire/ faciale. Porter des gants de protection. Éviter de respirer les brouillards et les vapeurs. Les tenues de travail contaminées doivent être conservées sur le lieu de travail. Se laver soigneusement après la manipulation. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON/médecin.

EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU : Laver avec beaucoup d'eau. En cas d'irritation ou d'éruption cutanée : Obtenir une consultation médicale ou des soins médicaux. Enlever les vêtements contaminés et les laver avant réutilisation. Traitement particulier (consulter cette étiquette pour information). Conserver à l'écart de matières incompatibles. Éliminer le contenu/les conteneurs selon la loi internationale/nationale/régionale/locale.



WLON Distribution
Site 115, R.R.#1, Box 300
Dryden, ON P8N 2Y4 Canada
1-613-996-6666 (CANUTEC)